

## **Issachar Watchmen Methodist (IWM) 08-14/10/2020**

Prayer items 2nd week of October

### **1. Family**

Pray for kindness among family members: Give thanks for family members of different character that are able to live in harmony with each other.

- May God grant each family member with an accepting and forgiving heart
- May the Holy Spirit pour into our lives the Sacrificial love of Jesus Christ and empower us to love our family members, to be more forgiving, to go the extra mile, and to keep no records of wrongdoings of each other.

### **2. Church**

Pray for unity among churches. Give thanks for fellow brothers and sisters with whom we can journey together during this time of pandemic.

- May God protect us from evil, so that we are not used by Satan as a way to separate the church; especially in our efforts to implement epidemic prevention measures. In all that we do, we turn our eyes upon God as He leads us in all of our ways.
- May God help us to be watchful in keeping the unity among the saints in the bonds of peace, faithfulness and goodness of the crucified Christ.

### **3. Nation**

Pray for the virtue of our leaders: acknowledging that their every thought is not beyond God's knowledge.

- May God have mercy upon our politicians and, at the same time, bring down any evil plan done for personal gain or power. May God help our leaders to focus on blessing our nation and its people.
- May the light of God shine upon Sabah. May there be righteousness in the political arena of Sabah. May the churches of Sabah continue to grow and glorify God even in this time of pandemic. Let us keep the Sarawak state election in our prayers as well.

### **4. World**

Pray for countries with widespread covid-19 virus growth. May God turn the nations to Himself and look upon us with mercy.

- May God be with all world leaders, and bless them with good physical and mental health, and with wisdom and good faith to make right decisions to formulate a long term strategy to face the epidemic.
- May God provide those who are weak and poor with good medical care. Pray for people to be more loving and kind, and to reach out to help those who are in need.

## **卫理公会以萨迦守望者 08-14/10/2020**

十月第二个星期的祷告事项

### **1.家庭**

为着家庭有恩慈祷告：感恩，在家庭中有性格相近的，也有性格迥异的家人一起谱出不同色彩的生活。

~ 求主将彼此包容与接纳的爱心放在长幼之间，除去倚老卖老的刚硬，也除去恃宠生骄的排斥。

~ 求主圣灵将基督牺牲的大爱浇灌在每个人心里，得着爱的力量，愿意为所爱家人“多走一哩路”，学习饶恕家人“七十个七次”，不再计算家人的恶。

### **2.教会**

为着各肢体之间的合一祷告：感恩，在疫情接连不断的境况中，依然有同路人相伴走天路。

~ 求主拦阻恶者的诡计，不让疫情或防疫措施成为魔鬼用来分裂各肢体的管道，在所行的一切事上都认定祢，祢必指引当行的路。

~ 求主帮助众教会的各肢体都谨慎自守，竭力保守圣灵所赐合而为一的心，有忠心有良善，“只知道耶稣基督并祂钉十字架”。

### 3.国家

为着领袖的德行祷告：赞美全知的上主，每一个领袖的心思意念都逃不过祢的眼目。

~ 求主怜悯赦免在上掌权者的过犯和行事策划上的疏忽，也求主施展权能拦阻一切因争夺权力或个人利益，而使国家发展与人民福祉受损的意念与行为。

~ 求主的真光照亮沙巴州，引导沙巴政坛走在公义正道上，扶持沙巴教会在疫情中继续为祢发光，也求主预备全国人民的心，开始为即将举行的砂拉越州选守望。

### 4.世界

为着疫情肆虐国家祷告：赞美慈悲的上主，愿地上的列国都要称谢祢，因祢虽高，仍看顾低微的人。

~ 求以马内利的主与各国领导者同在，护佑他们有健壮的身心灵，赏赐他们真智慧和生发仁爱的信心做出各样有效的应急对策，也拟定出长远决策以防患未然。

~ 求耶和华以勒为贫乏无助的百姓预备充足的医疗护理，激发众人的爱心，看见每个人的生命都是尊贵有价值的，及时伸出援手供应人力与物力。

## Isakhar Pengawal Methodist 08-14/10/2020

Doa minggu kedua Oktober

### 1.Keluarga

Berdoa supaya keluarga ada penyayang: Bersyukur kepada Tuhan, keluarga kita mempunyai keperibadian yang serupa dan berlainan, kita tetap boleh hidup dengan gaya hidup yang bercorak.

~ Berdoa agar Tuhan mencurahkan kasih toleransi dan penerimaan di antara warga emas dan muda, hapuskan kedegilan warga tua, dan juga hapuskan kesombongan dalam kehidupan.

~ Berdoa agar Roh Kudus Tuhan mencurahkan kasih pengorbanan Kristus dalam hati kita, supaya kita memperolehi hati yang penyayang, bersedia memaafkan anggota keluarga "tujuh puluh tujuh kali", dan tidak memperhitungkan kesalahan keluarga.

### 2.Gereja

Berdoa untuk perpaduan dalam anggota tubuh: Bersyukur dalam keadaan wabak yang tidak terhenti-henti, kita masih ada teman dalam perjalanan menuju ke syurga.

~ Berdoa agar Tuhan menyekat muslihat kejahatan, supaya syaitan tidak boleh menggunakan wabak ini untuk memisahkan kesemua anggota tubuh, ingatlah Dia dalam segala jalanmu, maka Dia akan meluruskan jalanmu.

~ Berdoa agar Tuhan mendidik para jemaah gereja berwaspada, berusaha memelihara perpaduan dalam Roh dengan ikatan sejahtera, ada kesetiaan dan kebaikan, "khususnya tentang kematian-Nya di kayu salib".

### 3.Negara

Berdoa untuk tingkah laku pemimpin: Puji Tuhan yang mahatahu agar pemikiran setiap pemimpin berada dalam kawalan pandangan-Mu.

~ Berdoa kepada Tuhan pengasih untuk mengampunkan kesalahan dan kelalaian yang dilakukan oleh orang yang berkuasa, berdoa agar Tuhan menyalurkan kekuasaan-Nya untuk menyekat semua tindakan seperti perebutan kuasa atau kepentingan peribadi yang membinasakan pembangunan Negara dan kesejahteraan rakyat.

~ Berdoa agar cahaya benar menerangi Sabah, mengiringi arena politik Sabah berdiri teguh di pentas keadilan, bantulah Gereja di Sabah terus bersinar dalam wabak ini, Oh Tuhan persiapkan hati warga di seluruh Negara terus menjadi pengawal bagi pilihan raya Sarawak yang akan datang.

#### 4.Dunia

Doakan wabak yang melanda negara: Puji Tuhan yang maha pemurah, semoga semua bangsa di bumi mengucapkan syukur, meski Tuhan Maha Tinggi, namun Dia mengambil berat tentang orang yang dihinakan.

~ Berdoa agar Tuhan Immanuel sentiasa bersama dengan pemimpin Negara, lindungi tubuh dan jiwa mereka, memberi mereka hikmat dan keyakinan untuk membuat keputusan yang tepat, rancangan jangka panjang dapat dirancangkan.

~ Berdoa agar Yehuwa menyediakan rawatan yang diberikan kepada orang-orang yang memerlukan dan tidak berdaya, menginspirasi kasih, melihat nyawa setiap insan adalah mulia dan berharga, dan memberikan bantuan tenaga dan bahan tepat pada waktunya.